
Technische vragen CU inzake Hunnenweg VI. 
 

 
 
Geachte heer Scheijgrond, 
 
Ter voorbereiding op de behandeling van het bestemmingsplan “Hunnenweg VI” heeft u een aantal 
vragen gesteld.  
 
De ChristenUnie heeft met schrik kennisgenomen van het bestemmingsplan Hunnenweg. Een locatie 
met een huidige bestemming met een formele verkaveling met 15 grote villa's (van circa 2800 m3). 
Het voorliggende plan heeft het voornemen om ter plaatse van het plangebied een nieuwe 
buurtschap te realiseren met maximaal 39 woningen, waarvan 5 tot 10 appartementen of aaneen 
gebouwde woningen. 

1. De fractie van de CU heeft met andere fracties meerdere keren aangegeven dat 
grootschalige woningbouw ver verwijderd van de kernen in het buitengebied niet 
passend is.  Waarom wordt dan deze aanpassing van het bestemmingsplan voorgelegd, 
zonder een raadsbesluit die de ontwikkeling een nieuw buurtschap mogelijk maakt? 

 
Antwoord: 
Het voorliggende bestemmingsplan vervangt het bestemmingsplan dat al woningbouw mogelijk 
maakt. Daarnaast geldt dat voor dit gebied al tientallen jaren bouwmogelijkheden planologisch zijn 
toegestaan.  
  

2. Wanneer heeft de raad opdracht gegeven om buurtschappen te ontwikkelen ver buiten 
de huidige kernen van de gemeente Barneveld? 

 
Antwoord: 
Zoals bij vraag 1 is aangegeven is hier sprake van een bestaand bouwrecht. 
 

3. Op 27 mei heeft de raad een motie aangenomen over de rol van de raad bij maatwerk. 
Het doel van deze motie is dat wanneer er bestemmingsplanwijzigingen worden 
voorbereid die niet passen binnen de beleidskaders die de raad heeft vastgesteld dat de 
Raad dan in een vroegtijdig stadium wordt betrokken. Waarom is de raad niet veel 
eerder bij deze ontwikkeling betrokken? 

 
Antwoord: 
De aangenomen motie over het informeren van de raad bij bepaalde planologische ontwikkelingen is 
van een latere datum. Hierover valt nog te zeggen dat de motie nog niet is omgezet in een notitie met 
ontwikkelingen wanneer de raad geïnformeerd gaat worden. Mede door uitstel van de 
raadswerkgroep Omgevingswet vanwege corona is hieraan nog geen invulling gegeven. 
 

4. De structuurvisie kernen Barneveld 2022 plaatst woningbouw vooral plaats in de grotere 
kernen en voor een deel in kleinere kernen gericht op de leefbaarheid van die kleinere 
kernen. Dit vooral ook om het landschap open, groen te houden. Waarom wordt daar 
door de verdichting van de bouwmogelijkheden in dit gebied heel sterk van af geweken? 

Antwoord: 
Voor dit gebied gelden al gemaakte afspraken met de provincie om woningen te mogen bouwen 
nadat het plangebied als AZC is gebruik. Met de verdichting binnen het plangebied vindt er geen 
oppervlaktevergroting in bebouwing plaats, maar wel een toename in groen en natuur. Daarnaast 
wordt er invulling gegeven aan waterberging in het gebied. De aanwezige beek krijgt meer ruimte.  



 
5. Het plangebied wordt gekenmerkt als een gebied voor recreatie bestemmingen. De 

gemeente Barneveld heeft jarenlang, met succes, een sterk beleid gevoerd waardoor 
vaste bewoning in dit gebied wordt voorkomen en tegengegaan. Daarmee blijft dit 
gebied ook goed geschikt  voor recreatiebestemmingen. Waarom wordt juist in dit 
gebied met deze historie een buurtschap voorgesteld? 

 
Antwoord: 
Zoals in voorgaande antwoorden is aangegeven is hier sprake van een recht voor de bouw van 
woningen en zijn hierover in het verleden afspraken gemaakt. 
 

6. Volgens een artikel in de Barneveldse krant zijn er mogelijk plannen in ontwikkeling voor 
Edda Huzid dat ook ver buiten de kern van Voorthuizen is gesitueerd. Hoe wordt 
voorkomen dat voorgestelde aanpassing leidt tot een megaprecedent?  En dat niet alleen 
voor Edda Huzid , maar ook voor elke recreatieondernemer die met dit voorbeeld de zijn 
bestemming zou willen veranderen? 

 
Antwoord: 
De mogelijke plannen voor het Edda Huzid terrein staan los van het voorliggende bestemmingsplan 
“Hunnenweg VI”. Voor de nieuwe plannen geldt een afwegingskader die daarop van toepassing zijn.  
 

7. Met een grote mate van creatief redeneren wordt op pagina 17 gesteld “De ontwikkeling 
vindt plaats binnen bestaand stedelijk gebied”.  Daarbij wordt alleen gekeken naar 
jurisprudentie en niet naar plaatselijk beleid. De werkelijkheid is dat er een 
bouwbestemming is met een heel ander doel waarbij ontwikkeling niet gelukt is.  
Waarom wordt beleid dat is bedoeld voor ontwikkeling van kernen misbruikt om een 
open landschap te verdichten met een buurtschap?  Betekent dit voor de toekomst dat 
elke projectontwikkelaar die eerst met een fraai ogend plannen ruimte voor nieuwe 
woningbouw locatie kan starten, dat dit dan na een tijdje gebruikt kan worden om 
daaraan rechten te ontlenen voor een totaal ander doel?  En dat zonder dat de raad dit 
vooraf als een wenselijke ontwikkelruimte heeft aangegeven? 

 
Antwoord:  
Zoals bij de vorige vraag aangegeven heeft elk plan zijn eigen afwegingskader. 
 

8. De structuurvisie geeft aan dat het  buitengebied wordt ingericht als een aangename 
plek om te werken en te recreëren. Waarom wordt dan met dit plan daaraan toegevoegd 
het starten van een buurtschap? Wat is hier de overeenkomst met werken en recreëren? 

 
Antwoord: 
Naast werken en recreëren is wonen een belangrijke pijler in het buitengebied, op veel werkplekken 
wordt ook gewoond.  In hoofdstuk 2 van de Structuurvisie Buitengebied wordt dit als volgt 
geformuleerd: “Met deze visie bieden we ruimte voor economische ontwikkeling in samenhang met 
behoud en ontwikkeling van de omgevingskwaliteiten landschap, natuur, woon– en leefmilieu.” Naast 
de aanleg van meer nieuwe natuur wordt invulling gegeven aan een aantrekkelijk woon-en leefmilieu. 
 

9. De woonvisie geeft aan dat elk plan met meerdere woningen moet voldoen aan de 
prijsklasse segmenten van de woonvisie. Waarom wordt er afgeweken van dit deel van 
de woonvisie? Op welke manier is gerealiseerd dat deze voor de projectontwikkelaar 
gunstige afwijking meedraagt in het betalen van meer goedkope woningen op andere 
plekken in Barneveld? 

 



Antwoord: 
In het vorige plan was er sprake van woningen in het zeer dure segment. In het voorliggende plan zal 
er sprake zijn van meer differentiatie in de beoogde vraagprijzen voor de woningen. In het verleden 
zijn met de ontwikkelaar afspraken gemaakt over de bijdrage in de verevening voor nieuwe natuur.   
 

10.   Waarom is dit plan met grote consequenties  ter inzage gelegd in een periode dat veel 
mensen met vakantie zijn, namelijk van 10 juli tot en met 20 augustus 2020? 

 
Antwoord: 
Er zijn geen plannen waarvoor afspraken zijn gemaakt over de ter inzage legging. Het plan is 
gepubliceerd op het moment dat het plan er aan toe was. De vakantieperiode was vanaf 20 juli tot en 
met 28 augustus. Er is sprake van een overlap, maar de publicatie vond ruim voor de vakantie plaats. 
Verder zijn plannen overal digitaal in te zien en is het mogelijk digitaal een zienswijze in te dienen. Uit 
de ingediende zienswijzen is niet gebleken dat de ter inzage periode een probleem was. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Jasper Buist 
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